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AA.VV. demanen el desvio de la 
hi proppassat 3 de juliol 

d'enguany, es varen reunir 
a La Llagosta les AA. W . 
de Monteada i Reixac, La 
Llagosta, Sta. Perpetua. 

viene de la página anterior 

deis contribuents, i estar 
sempre enfocats baix la 
perspectiva del millora— 
ment de la qualitat de vi-
da del poblé. 
Suposem que aquestos cri-

teris, o altres semblants, 
hauran estât tingut en 
compte en el moment de la 
elaboració dels tres dife-
rents pressupostos presen-
tats; aixô no eximeix que 
davant de la manque d'en-
tendiment sobre aquest 
punt, per part de tot el 
Consistori, l'Unió de 
Veins de l'Eixampla de Pa-
rets, conscient de la seva 
responsabilitat davant del 
grup de veîns que repre-
senta els faci sabedors 
de les seves opinions so-
bre aquest asumpte". 

Francisco J. Mollá 
Carme A. Saliera 

de Moguda, Mollet del Va-
llès, Parets del Vallès 
i Granollers; amb la fina-
litat d'estudiar la pro-
blemàtica de la carretera 
N-152 i llurs consequèn-
cies per a les poblacions 
per les que passa. 
De la dita reunió (que 

ja era la tercera en a-
quest sentit), es va per-
filar la forma d'actuació 
definitiva, la quai está 
basada en els punts se-
guents: 
REIVINDICACIONS: -Senya-
litzar convenienment la 
N-152. -Excloure la circu-
lació de la N-152 per 
1'interior de les pobla-
cions. -Demanar l'anul.la-
ció del peatje de la A-17 
fins a Granollers. 
FORMA I CALENDARI D'ACTUA-
CIONS 
A- Demanar cada A A . W . al 
seu Ajuntament el suport 
i recolzament per aqueste 
accio conjunta. 
B- Demanar a cada Ajunta-
ment un informe complert 
deis accidents de tràfec 
ocurreguts dintre del seu 

wferme municipal, desdj 
l'any 1.980 fins avui. 
C- Demanar a cada Ajunta. 
ment que faixi un escritk 
a la Direcció General de» 
Tràfic, demanant un resini 
de tots els accidents pro.| 
duits a la N-152, dintrai 
del seu terme municipalj 
durant l'any 1.980-81. 
D- Un cop que cada AA.W, 
tingui les dades esmenta-
des, es reunirán novament 
eis promoters i elaboraran 
conjuntament un dossier 
sobre aquesta problemàtica 
una vegada estigui fet, 
es convocara una 
General d ' Ajuntaments 
A A . W . 

E- En la dita Assemblea 
es presentarán eis infô  
mes recollits i eis es-
crits de recolzaraent. D'a-
queste Assemblea en sorti-
rà una Comissió, la cual 
demanarà uan entrevista 
al Sr. President de la Ge-
neralität de Catalunya, 
per fer-li entrega del 
dossier i formular-li les 
peticions corresponents. 

Frane i so J. Mollá 

Conde deMontemolins 
PARETS (ensanche) 
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